



Fredrikstad Seilforening  
Protokoll fra Styremøte, 16. Januar klokka 19.00.

Til stede: Endre, Vidar, John, Magnus, Petter, Jørgen og Sandra

Forfall: Helge

## 1. Referat fra styremøte

Referat fra forrige styremøte er godkjent.

## 2. Pågående aktiviteter

- **Kurs**

Arrangørkurs i samarbeid med Sarpsborg Seilforening 21-22 Januar.  
Noen medlemmer er meldt på, og vi håper på flere.

- **Renovering**

Endre og John har hatt befaring med de som skal bytte taket. De setter i gang arbeidet når det blir litt varmere i været.

Endre har purret på Egil Norli om tilbud for å bytte vinduer og dør til garderober.

- **Planarbeid**

Styret har engasjert landskapsarkitekt. Han er i gang med arbeidet, og har vært ute med drone for å ta bilder med området.

Endre har vært i kontakt med Per Bjar i forbindelse med områdeplanen. Han sier at alle parter er interessert i å få brygge helt ut til Kællen. Endre prøver å få litt mer informasjon om dette, for å kunne redegjøre om det på årsmøtet. Viktig at vi får med at for at dette skal fungere for oss, så må kommunen bidra med økonomiske midler. Dette er ikke noe vi kan finansiere på egenhånd.

## 3. Årsmøteforberedelser

Saker til årsberetningen sendes til Vetle for trykking innen 1.2.

- **Økonomi**

Vidar redegjør for økonomi til årsmøte. Noen feil med regnskapet fra Øko-drift. Vidar tar dette videre. Vi står med et større overskudd enn forventet. De største utgiftene ligger på klubbhus og barn og ungdom. Sommerskolen dekker opp over halvparten av utgiftene til barn og ungdom.



Inntekter på krana var 78 000. Regner med at det er noen mørketall, og vi ser på hvordan vi kan få enda bedre rutiner på dette. Vi sjekker opp om det finnes mulighet for å få digitale krankort.

- **Budsjett**

Vidar redegjør for budsjettforslag til 2023.

Det er mange arrangementer, og store inntekter.

Vi ser på muligheten for å få inn sponsorer til de forskjellige arrangementene.

Vi setter av penger til å utrede mulighet for sovesal i 2.etg.

- **Vedtekter**

Ingen endringer som må gjøres

- **Valgkomite**

Endre snakker med Bendik angående gjenvalg i valgkomiteen.

#### **4. Seilsportsligaen**

Styret vedtar å sette av 30 000kr for mulig deltakelse i ungdomsligaen.

#### **5. Eventuelt**

Loftet i bua er for det meste rydda. Sandra legger ut bilder av det som er igjen på nettsiden. Vi må finne en ordning for å tildele boder. John måler opp og tegner utkast til oppsett av boder. Bygging av boder skjer på dugnad. Vi ser på kriterier og utdeling på neste styremøte. Petter og John holder i dette videre.

Styret ser på mulighet for å arrangere krankurs før sesongstart.

Ser på mulighet for annonser i årsberetning/plakett.

Endre snakker med Magne angående bedriftsseilasen.

Dato for neste styremøte settes til 6. Februar hvis det kommer inn noen saker. Hvis ikke tas det etter årsmøtet.

Møtet ble avsluttet kl. 21.00